
Zápis z jednání Územní skupiny č. 3 – sídl. Vltava, Vrbenské rybníky. 
  
Datum a čas:   21. 05. 2024, 16:30 - 17:45 hod.  

Místo jednání:   KD Vltava, Č. Budějovice  

Členové skupiny: 

Hosté:                              

J. Šikýř, P. Kubát, V. Pakandlová, J. Arndtová, Petr Kurz 

Ing. P. Vodrážka (předseda územní komise), V. Nikolic (předkladatel návrhu)       

Jednání vedl:   Josef Šikýř (předseda skupiny)  

Zápis vyhotovil:  Josef Šikýř   

                    

  

I. Zahájení jednání územní skupiny č. 3   

II. Body jednání:  

 

1) Pravidelné seznámení s obsahem jednání územní komise rady města ze dne 14. 5. 2024 

Přítomní členové byli seznámeni s průběhem dalšího jednání územní komise rady města a jeho 

jednotlivými body. Jednání územní skupiny proběhlo za přítomnosti pana P. Vodrážky 

předseda územní komise. V rámci tohoto pravidelného setkání byly především projednávány 

projekty podané do konce dubna v rámci participativního rozpočtu týkající se oblasti sídliště 

Vltava a jeho okolí.  

 

Předešlého jednání územní komise se také zúčastnili náměstek pan Ing. Bureš a náměstkyně 

paní Zuzana Kudláčková. Pan náměstek informoval zúčastněné o problematice pořízení 

nového územního plánu města. V současné době probíhá výběr pořizovatele nového plánu. 

Výběr bude ukončen do října 2024. Následně výsledný vítězný pořizovatel začne pracovat na 

tvorbě nového územního plánu. První projednání je plánované na září 2025. Finální termín je 

předběžně stanoven na listopad 2028. Mezi zájemci o zhotovení nového územ. plánu jsou i 

mezinárodní týmy. Dle vyjádření pana náměstka je nemožné v rámci územních skupin v tuto 

chvíli informovat o podrobnostech, jež budou obsahem tvorby nového územního plánu.  

      

2) Nový územní plán – plánování el. nabíjecích stanic 

V rámci jednání územní komise proběhla diskuse ohledně nabíjecích stanic jako reakce na 

vznesený podnět za naší územní skupinu č. 3 při předešlém jednání. Byli jsme osloveni osobně 

panem Janem Verboonem o uvažované realizaci výstavby el. nabíjecích stanic pro osobní 

vozidla v oblasti sídliště Vltava, konkrétně v ulici Dlouhá. Členové územní skupiny, po 

seznámení se s předpokládaným umístěním el. nabíjecích stanic vyjádřili svoje názory, kdy 

bylo poukazováno především na to, zda uvažovaný projekt je možné realizovat na pozemcích, 

které spadají do správy města České Budějovice. Panu Verboonovi byly položeny otázky, zda 

zamýšlený projekt byl dopředu zkonzultován s dodavatelem elektrické energie v dané oblasti, 

jaké jsou možnosti uplatnění případné dotace z EF na výstavbu el. nabíjecích stanic. Pan 

náměstek nás v této souvislosti informoval na jednání územní komise dne 14. května 2024, že 

se vytipovávají místa pro umístění tzv. pomalých nabíječek. Zhotovitel a následně 

provozovatel by vyšel z veřejné soutěže. Bylo přislíbeno ze strany pana náměstka, že bude 

informovat členy územní komise o dalších krocích v této věci.  

 

3) Informace o obdrženém vyjádření ze strany odboru SVS – křižovatka ul. Husova x ul.  

Oskara Nedbala 

V tomto bodě jednání územní skupiny byla členům přetlumočena písemná komunikace mezi  

panem P. Jarošem za odbor SVS a dotčenými náměstky (pan Bureš, paní Kudláčková). 

Z vyjádření pana Jaroše vyplývá, že uvedená křižovatka je takto upravena již více než deset let 
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a ke všeobecné spokojenosti. Důvodem současného uspořádání jízdních pruhů je zvýšení 

kapacity a propustnosti ve směru od severu na západ – trasa páteřních linek MHD. Současná 

intenzita průjezdu je však podporována čísly, ze kterých není zřejmé, kdy byla tato křižovatka 

monitorována (jaký den v týdnu, časové rozpětí dne). Ve vyjádření pana Jaroše se dále píše, 

že uskočený průjezd vozidel přímo od severu nebyl shledán závadným ani při povolování ze 

strany DI PČR a ODaSH. Územní skupina toto vyjádření bere na vědomí, přesto doufá, že je 

možné nalézt řešení, které by umožnilo v této křižovatce plynulý průjezd vozidel směřujících 

do centra města bez toho, aby byly zpomalovány vozidly odbočujících směrem k obchodnímu 

domu TESCO zvláště, když je možné využít jinou komunikaci k nájezdu do TESCA. 

 

4)  Projednání projektů v rámci participativního rozpočtu – sídliště Vltava a okolí     

Do konce měsíce dubna 2024 bylo podáno několik projektů týkajících se sídliště Vltava a jeho 

okolí. Přehled podaných projektů: Osvětlení stezky (Vltava střed), Zelená oáza Vltava, 

Roda - dětské hřiště U Kolpíka, Spojovací cesta Kaufland - Otavská, Vltava – hřiště pro 

všechny a na všechno. Členové územní skupiny č. 3 včetně předsedy územní komise pana P. 

Vodrážky považují podané návrhy za opodstatněné a po provedené kontrole projektů tyto 

následně budeme podporovat. Jeden z návrhů byl odprezentován osobně, a to přizvaným 

hostem panem V. Nikolicem, který prosazuje osvětlení stezky protínající sídliště v místě u 

zastávky MHD Vltava střed.    

 

5)  Projednání podnětů ze strany obyvatel sídliště Vltava a jeho okolí 

       Územní skupina se již několikrát, a to v průběhu více jak 3 let obrátila na vedení města,   

       potažmo i odbor, který zodpovídá za provozování cyklostezek na území našeho města o  

       přehodnocení a následnou demontáž svislé dopravní značky Cyklisto sesedni z kola, která je    

       umístěna na cyklostezce směřující k volnočasovému centru mezi sídlišti Vltava a Máj. Na této  

       komunikaci je dostatek místa pro zřízení oddělujících vodorovných pruhů, které by   

       oddělovaly na část pro chodce a druhou pro cyklisty, kteří tuto komunikaci hojně využívají. 

 

       Mezi další podněty, které územní skupina opakuje dlouhou dobu je neutěšený samotný stav  

       průchodu v sídlišti Vltava, kde je rozbité a nefunkční zářivkové osvětlení a obnažené betonové  

       sloupy, které v minulosti byly opatřeny krycími ozdobnými plechy. Tento prostor potřebuje  

       urychleně opravit, jedná se o frekventovaný průchod mezi Vietnamskou večerkou a čistírnou  

       peří. Dle veřejně dostupných údajů část pozemku vlastní pan Herch, který ho dále pronajímá   

       k podnikatelským účelům. 

 

       Z dostupných veřejných informací se členové územní skupiny č. 3 dozvěděli o připravované  

       rekonstrukci nadchodu (Vltava střed). Dle popisu bude provedena úprava pro pěší za pomoci  

       signalizace, která by měla zabezpečit bezpečný přechod přes čtyřproudou komunikaci na  

       zastávku MHD Vltava střed. Tato úprava se má údajně týkat prostoru vybraný pro přechod a   

       který by zasahoval do květinového záhonu, kterému tak hrozí zánik. Na základě domluvy se  

       územní skupina dohodla a prostřednictvím předsedy se bude dožadovat upřesnění místa  

       určenému pro provizorní přechod po dobu rekonstrukce nadchodu a pokud to bude možné,  

       žádat o posunutí přechodu níže po směru jízdy na OC Kaufland.    
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6) Nové informace o připravovaném systému správy podnětů a vedení zápisů z jednotlivých 

jednání územních skupin 

 

Předseda územní komise pan P. Vodrážka představil členům územní skupiny č. 3 připravovaný 

systém správy podnětů a vedení zápisů. Tento systém se osvědčil již v minulosti v jiných 

městech a bude implementován v rámci fungování územních skupin směrem k jednotlivým 

gesčním odborům, potažmo jejich náměstkům Magistrátu města České Budějovice. Tento 

systém by měl napomoci ke kontrole vyřizovaných podnětů, aby nezůstávaly neřešené a byla 

vidět cesta k jednotlivým zodpovědným úředníkům a jejich postup při řešení.         

 

 

 

III.               Různé   

Členové územní skupiny byli seznámeni s informací, že se podařilo zajistit finanční 

prostředky pro potřeby územních skupin. Finanční limit byl stanoven 3 tisíce korun na 

skupinu za rok a pouze na nákup občerstvení, které si museli členové zajišťovat sami ze svých 

soukromých prostředků. Veškeré vyúčtování za občerstvení bude dokládáno v papírové 

podobě.      
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